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Insgesamt können vier Federn im Boom Board Pro verbaut werden (Anleitung Step 6).
Zwei Federn werden ohne Federkappe jeweils in einer der Waben mit der Nummerierung 1-5 
eingesetzt. Die zu verwendende Wabennummer ist in Abhängigkeit des verwendeten Trainers der 
untenstehenden Tabelle zu entnehmen. Für eine extraharte Einstellung des Boom Board Pros 
empfehlen wir unabhängig vom verwendeten Trainer Position 1. 

Auf das zweite Federpaar wird jeweils eine Federkappe gesetzt. Diese Federn sind anschließend in die 
Schiene des Boom Board Pros einzuführen. Über die Positionierung der Federn in der Schiene lässt 
sich die Federwirkung des Boom Board Pros einstellen. Je weiter die Federn außen positioniert 
werden, desto härter die Einstellung  des Boom Board Pros.

Federposition Trainer

1 Wahoo Kickr Bike

2 Wahoo Kickr v5/v4, Core; Tacx Neo / Neo 2T; Saris H3; Elite Direto XR / Suito; 
JetBlack Volt; Dare2Ride Fuego; Xplova Nova S / Noza One

3

4

5 Wahoo Kickr Snap; Tacx Flux S / Flux 2 / Satori; Elite Drivo / Turno



Positioning of springs
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A total of four springs can be installed in the Boom Board Pro ( instructions, step 6).Two springs are 
inserted without the spring cap in one of the cells numbered 1-5. The number of the cell to use 
depends on the trainer used and can be found in the table below. For an extra-hard setup of the 
Boom Board Pro, we recommend position 1, regardless of the trainer used.

A spring cap is placed on each of the second pair of springs. These springs should then be inserted 
into the rail in the Boom Board Pro. The spring effect of the Boom Board Pro can be adjusted by 
positioning the springs in the rail. The further the springs are positioned on the outside, the harder 
the setting of the Boom Board Pro.

Spring position Trainer

1 Wahoo Kickr Bike

2 Wahoo Kickr v5/v4, Core; Tacx Neo / Neo 2T; Saris H3; Elite Direto XR / Suito; 
JetBlack Volt; Dare2Ride Fuego; Xplova Nova S / Noza One

3

4

5 Wahoo Kickr Snap; Tacx Flux S / Flux 2 / Satori; Elite Drivo / Turno


